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Referat oktober/2024 Bestyrelsesmøde 
 

Dato: 22. oktober 2024. 
 
 
 
Tilstede: Claus Eder, Poul Andersen, Peter Nielsen, Per Nielsen, Jakob Høy, Troels 
 Bech 
 
Afbud:  
 
 
 

1. Referat fra 28/8-2024 godkendt. 
 
2. Vi har fået kr. 150.000 fra Fynske Banks fond til kommende Goalboks. 

 
CE deltog i formandsmøder i Ikast og Odense med bl.a. Velfærdsalliance, 
Sundhedsindsats mv. 
 
Næsby - Brønshøj afvikles på bane 2 den 26/10 kl.1400. 

 
3. Status på økonomi gennemgået. 

 
Vi forbereder ny bogføring elektronisk pr. 1/1-25. 
 
Nyt budget klar til vedtagelse på næste møde. 

 
4. 27-29. august har vi haft get2sport på besøg, som har afviklet kamplederkursus i 

samarbejde med DBU 2 gode formiddagen, hvor de både fik teori og praksis på 
banen Get2sport var glade og vi arbejder videre med dem om at lave flere fælles 
tiltag.  
 
28. august havde EnergiFyn booket Atriumgården til Fibernet-arr. 
 
29. august afviklede vi infomøde for forældre U8 til U12 i OB Café – ca. 60 var mødt 
frem og fik indblik i måde vi arbejder på samt regler og ramme for at være hos os. 
 
29. august havde vi Børnehaven Tusindefrys på besøg – endnu en super 
formiddag. 
 
3. september afviklede vi U6-U7 forældreinfomøde i Atriumgården og her var 
omkring 30 mødt frem. 
 
11-13. oktober havde vi Øens Hold Cup med 90 spillere og 18 trænere - en kæmpe 
succes. 
 
Uge 42 Fodboldskole 3 dage med 43 deltagere. 
 

5. Aftaler med trænere i senior afd. er på plads og de økonomiske rammer for drift er 
aftalt. 
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JH følger løbende op på målsætning omkring implementering af U-19 spillere, som 
foreløbigt ser godt ud. 
 
Vi mangler stadig ass.træner til det bedste seniorhold. 
 
JH har haft møde med tidl. Træner Søren P. Jørgensen omkring afslutningen på 
sidste sæson. 

 
6. Baneplejen i Ådalen (bane 1) er atter hos CenterLine fra 1/1-25. 
 
7. Caféen skal opgraderes med opvasker, friture mv. Vi forsøger at få det ordnet i 

dette regnskabsår. 
 

8. Vi skal skifte kunstgræs på bane 2 i sommeren 2025. 
 
Videoanlægget omkring klubhuset skal opgraderes - det sættes i værk snarest. 
 
Højttalersystemet på bane 2 skal samtidig opgraderes - det sættes i værk snarest. 
 
Hegnet omkring anlægget er nu færdigrepareret.  
 
Varmeanlægget i hallen skal udskiftes til en mere tidssvarende og miljøvenlig 
udgave. 

 
 

 
 

  
 
 
 
Claus Eder  Peter Nielsen  Poul Andersen 
 
 
 
Per Nielsen  Jacob Høy 
 
 

 
 
Næste møde: Bestyrelsesmøde tirsdag 10/12-24 kl. 17.00 


